
بــا توجــه بــه حجــم گســترده ای از ســتاره ها کــه در لیســت سرخپوشــان حاضر 
هســتند، ایــن احتمــال وجــود دارد که کمترین تعــداد بازی بــه  هنانوف مدافع 
تاجیکســتانی پرســپولیس برســد. او همچنــان نیمکت نشــین اســت و شــاید 
لیگ بیســت و دوم برایش مثل فصل گردشــگری باشــد تا فرصت زیادی برای 
اســتراحت و تفریــح بــه دســت بیــاورد. هنانوف یکــی از ضعیف تریــن بازیکنان 

خارجــی بود که وارد لیســت پرســپولیس شــد.

عملکــرد گولســیانی مدافــع جدید تیم فوتبال پرســپولیس در بــازی مقابل فولاد، 
چنگی به دل نزد تا باعث نگرانی شدید هواداران شود. او در دو صحنه، اشتباهات 
عجیبــی داشــت و نزدیــک بــود عامــل بــاز شــدن دروازه تیمــش شــود. حــالا ایــن 
ســؤال بــرای علاقه منــدان بــه فوتبــال پیش آمــده که گولســیانی با ســایر بازیکنان 
ناهماهنگ است و به مرور زمان بهتر می شود یا به طور کلی قرار است نامطمئن 

و پراشــتباه ظاهر شود؟

برخی منابع می گویند احتمالاً رأی نهایی پرونده شــکایت بوژیدار رادوشــوویچ 
علیه باشگاه پرسپولیس به سال آینده میلادی کشیده می شود. مشخص بود 
رادوشــوویچ که در زمان محمدحســن انصاری فرد قرارداد خودش را به شــکل 
عجیب و سؤال برانگیزی تمدید کرده بود، به محض پایان همکاری با باشگاه، 
شــکایت می کنــد امــا رونــد رســیدگی بــه این شــکایت احتمــالاً به ســال 2023 
می کشد. رادو دنبال گرفتن غرامتی چند میلیارد تومانی از پرسپولیس است.

گولسیانی وحدت هنانوف   بوژیدار رادوشوویچ

ناهماهنگ یا نامطمئن؟ فصل گردشگری!  پرونده به 2023 کشید؟

 پرسپولیس 
تعطیل شد

بازیکنان تیم فوتبال پرســپولیس 
روز گذشــته اســتراحت کردنــد و 
از امــروز دوشــنبه، تمرینــات خود 
را در دو نوبــت صبــح و بعدازظهــر 
پیگیــری می کننــد. ایــن اتفــاق بــه 
خواســته کادرفنــی رقــم خــورد تــا 
اعضــای تیــم، خســتگی بعــد از 
دیــدار ســنگین مقابــل فــولاد را از 
تــن بــه در کننــد و مهیــای بــازی بــا 
آلومینیــوم شــوند. سرخپوشــان 
پایتخــت روز جمعــه هفتــه جــاری 
از هفتــه ســوم رقابت هــای لیــگ 
برتر فوتبال ایران در اراک میهمان 

آلومینیــوم ایــن شــهر اســت.

باشگاه پرسپولیس

محکومیت جدید 
رسید

در پی شــکایت باشــگاه ذوب آهن از 
باشــگاه پرسپولیس مبنی بر غرامت 
آمــوزش ســعید کریمــی، باشــگاه 
پرســپولیس بــه پرداخــت مبلغ 750 
میلیــون ریــال بابــت اصــل خواســته 
و مبلــغ 16 میلیــون و 350 هــزار ریال 
بابت هزینه دادرسی در حق خواهان 
محکــوم شــد. آرای صــادره ظــرف 
مــدت هفــت روز از تاریــخ ابــاغ، در 
کمیته اســتیناف فدراســیون فوتبال 
قابــل تجدیدنظرخواهی خواهد بود. 
جالب اینکه مدتی است ذوب آهن و 
پرســپولیس به دنبال شــکایت علیه 

یکدیگر هســتند!

عطایی رسماً از 
پرسپولیس جدا 

شد
علــی عطایــی معــاون اداری، مالــی 
و پشــتیبانی باشــگاه پرســپولیس 
بعــد از یــک ســال و نیــم حضــور در 
ایــن باشــگاه، در نهایــت بــه صــورت 
رســمی از جمــع سرخپوشــان جــدا 
شــد. عطایــی کــه بــا جعفــر ســمیعی 
در پرســپولیس حاضــر شــده بــود در 
زمان مدیرعاملی مجید صدری و رضا 
درویــش هــم در این باشــگاه ماندگار 
شــد امــا دیــروز دفتــر باشــگاه را ترک 
کــرد. او از جملــه مدیرانــی بــود که در 
پرسپولیس توانست بخش عمده ای 
از کارهای اداری و مالی این باشگاه را 
رتق و فتق کند تا پرســپولیس در این 
زمینه دچار مشــکات زیادی نشــود. 

 طلسم شکست
دیاباته تمام شد 

 تمیروف از 
 لیست پرسپولیس 

بیرون رفت 
عصــر پــر ســر و صــدای باشــگاه 
پرســپولیس بــا حضــور شــیرزود 
تمیــروف شــروع شــد. مهاجــم 
ازبکســتانی کــه از نــگاه بســیاری، 
لیســت  بــه  هــش  ا ر ها  شــتبا ا
پرســپولیس کشــیده، پــس از چنــد 
نمایــش دلســرد کننده، بــا اعتراض 
هواداران در آستانه در خروجی قرار 
گرفت. اتفاقی که طلســم شــده بود 
امــا در نهایــت بــه ســرانجام رســید. 
بــه گفته سرپرســت روابــط عمومی 
باشــگاه پرســپولیس، تمیــروف کــه 
عصــر در دفتر باشــگاه حاضر شــده 
بود، شــبانه قراردادش را فســخ کرد 
و احتمــالا بــه زودی راهــی پیــکان 
می شــود. همچنیــن بحــث بــر ســر 
جــذب شــیخ دیاباتــه بــود امــا تــا 
آخریــن ســاعات چــاپ روزنامــه، 
ایــن اتفــاق رخ نــداد. پرســپولیس 
بــا ایــن اتفــاق، چیــزی هم از دســت 
نمی دهــد زیــرا دیاباتــه بازیکــن آزاد 
است. مســئولان باشگاه می گویند 
کار جــذب او هــم تمــام شــده و اگــر 
تــا آخریــن ســاعات شــب گذشــته 
قــراردادش عقــد نشــده باشــد، 
ظــرف امــروز و فــردا، ایــن بازیکــن 
بلندقامــت، پرسپولیســی می شــود 
هــر چنــد هنــوز همــه چیــز در هالــه 

ابهــام اســت.
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کادر فنی پرسپولیس تا فصل گذشته 
چنــد ســال به دلیــل کار در کنــار هــم 
هماهنگــی خوبــی با یکدیگر داشــتند 
و بــا تقســیم وظایــف و از همــه مهم تر 
بــا قــدرت انتقــال خیلــی خوبــی کــه 
داشــتند، مــوارد را خیلــی دقیــق و بــه 
شــکل منظــم بــه بازیکنــان انتقــال 
می دادنــد و آنهــا را بــه شــکل کاملــی 
توجیــه می کردند اما بعــد از آنکه چند 
تن از اعضای کادر فنی پرســپولیس از 
ایــن تیــم به دلیــل آنچه که گفته شــد، 
فشار فضای مجازی موجب تغییر آنها 
شــده که اصاً دلیل موجهی برای این 
موضوع به نظر نمی رسد، یحیی بر آن 

شــد کــه دو مربــی برزیلــی و یک مربی 
اســپانیایی بــه جمــع کادر فنی تیمش 
اضافه ســازد. ایــن تغییرات اما در تیم 
پرســپولیس اصــاً بــه شــکل مطلوبی 
جــواب نــداده اســت و حداقــل در دو 
هفته ای که یحیی به دلیل محرومیت 
تعلیقــی اجــازه نشســتن روی نیمکت 
به شــدت در  شــت  ندا را  تیمــش 
تیــم پرســپولیس مشــکاتی را روی 
نیمکــت نظــاره کردیــم کــه مشــخص 
بــود کادر فنــی فعلــی قــدرت انتقــال 
مســائل فنی لازم بــه بازیکنان را ندارد 
و مشــخص نیســت کادر فنــی جدیــد 
پرســپولیس خصوصــاً خارجی هــا چــه 
زمانــی می تواننــد بــه شــکل مطلوب و 
دلخــواه یحیــی، آن نقش آفرینی بالا را 

در تیــم پرســپولیس ایفــا کننــد.
قبــل  فصــول  در  مطهــری  حمیــد 

به عنــوان مغــز متفکــر یحیــی خیلــی 
خــوب مســائل فنــی و مــوارد مــد نظــر 
یحیــی را بــه بازیکنــان انتقــال مــی داد 
و در تمرینــات و حتــی بازی هــا در کنــار 
زمیــن نقــش پر رنگــی ایفا می کــرد اما 
حالا دستیار اول یحیی به عنوان مربی 
برزیلی به عنوان تمرین دهنده و طراح 
تاش زیادی از خود نشان داده اما به 
نظــر می رســد گــروه خارجــی کادر فنی 
کــه یحیی روی آنها حســاب خاصی باز 
کــرده حداقــل بــزودی قــادر نیســتند 
نقش آفرینــی لازم را در پرســپولیس 
ایفــا کــرده و بــه گونــه ای عمــل کننــد 
کــه در مواقــع حســاس و لحظاتــی کــه 
بــازی بــه مشــکل می خــورد و بــه قولی 
کار گــره می خــورد کمــک فکــری لازم 
را بــه یحیــی ارائــه دهنــد. ایــن مســأله 
موجب می شــده جــدا از گره های فنی 

در زمینــه ناهمگونــی بازیکنــان، در 
اجــرای مســائل تاکتیکی پرســپولیس 
هم کادر فنی پرسپولیس با مشکاتی 
مواجــه اســت و حداقــل اینکــه به نظر 
می رســد یحیــی بایــد هر چــه زودتر در 
زمینه بالا رفتن راندمان و کارآیی کادر 
فنــی خارجی اش و انتقال مســائل آنها 
بــه بهترین شــکل ممکن بــه بازیکنان 
بهتریــن راه حــل ممکــن را پیداکنــد. 
بــه طــور مثــال مشــکل عــدم گلزنــی 
مهاجمــان و کــم موقعیــت ســاختن 
توســط هافبک هــا از جملــه مــواردی 
هســتند که کادر باید در تمرینات آنها 
را مرتفع سازد اما به هر شکل ممکن 
کادر در این زمینه نیز توفیقی نداشته 

و مشــکات فنــی حل نشــده اســت.
نکتــه قابــل تأمل دیگر به این مســأله 
بــاز می گــردد کــه کادر فنــی جدیــد 

پرســپولیس خصوصــاً دســتیار اول 
یحیــی کــه صاحــب ســبک اســت، 
تاکنــون نتوانســته برنامــه جدیــدی 
بــرای اجــرای برنامه هــای تاکتیکــی 
جدیــد در پرســپولیس جــاری ســازد 
و بتوانــد در تیــم بــه نوعــی گره گشــا 
باشــد. نکته آخر کــه کمی عجیب هم 
بــه نظــر می رســد بــه ایــن مســأله بــاز 
می گــردد کــه آنالیزور ســابق کی روش 
در کنــار یحیــی اســت و بــه نوعی چند 
تــن از مربیــان داخلی دیگــر که یحیی 
شــناخت خیلــی خوبــی روی آنهــا دارد 
هــم در گیــر و دار غیبــت یحیــی در دو 
هفتــه گذشــته حداقــل در کنــار زمین 
آن نقــش لازم را نداشــتند و بــه نوعــی 
به نظر می رســد گــروه هماهنگی روی 
نیمکــت یحیــی بــه لحاظ فنــی حضور 

ندارنــد.

کادر جدید خارجی پرسپولیس چه زمانی قدرت انتقال پیدا می کند؟

در غیاب یحیی، کادر فنی مشکل داشت
بــا  رفتــن حمیــد مطهــری و حضــور دســتیاران خارجــی در پرســپولیس بــه نظر می رســد یحیی گل محمدی همچنان تنها به نظر می رســد و به دلیل نداشــتن ســابقه همــکاری با این مربیان، همچنان نتوانســته ارتباط خوبی بــا آنها برقرار کند 

و در جریــان دو هفتــه اول لیــگ کنــار زمیــن از دســتیاران خارجــی خود کمک بگیرد. اتفاقی که فصل گذشــته با حمید مطهــری رخ می داد.

حمید مطهری در 
فصول قبل به عنوان 

مغز متفکر یحیی خیلی 
خوب مسائل فنی و 
موارد مد نظر یحیی 

را به بازیکنان انتقال 
می داد و در تمرینات 
و حتی بازی ها در کنار 

زمین نقش پر رنگی 
ایفا می کرد اما حالا 
دستیار اول یحیی 

به عنوان مربی برزیلی 
به عنوان تمرین دهنده 

و طراح تلاش زیادی از 
خود نشان داده اما 

به نظر می رسد گروه 
خارجی کادر فنی که 

یحیی روی آنها حساب 
خاصی باز کرده حداقل 

بزودی قادر نیستند 
نقش آفرینی لازم را در 
پرسپولیس ایفا کرده 

و به گونه ای عمل کنند 
که در مواقع حساس 
و لحظاتی که بازی به 

مشکل می خورد و به 
قولی کار گره می خورد 

کمک فکری لازم را به 
یحیی ارائه دهند.

ZOOM

 zگزارش

ز نشســت حرفه ای ســازی  پــس ا
در باشــگاه پرســپولیس، دبیــرکل 
فدراســیون درگفت و گو بــا خبرنگاران 
در مــورد این جلســه توضیحاتی ارائه 
کــرد؛ دبیــر کل فدراســیون فوتبــال 
درباره این نشست گفت: »اتفاقی که 
ســال گذشــته رخ داد-حذف از آسیا- 
اتفــاق خوبــی نبود؛ نه بــرای فوتبال ما 
و نــه برای باشــگاه پرســپولیس.  برای 
ما خیلی مهم اســت که با حساســیت 
بیشــتری این مســائل را درک و دنبال 
کنیــم.  ایــن قضیــه، موضــوع خیلــی 
مهمــی اســت کــه بایــد تمــام تــاش 
فدراســیون فوتبــال و باشــگاه ها ایــن 

باشــد کــه در جهــت رفــع مشــکات 
یــم.  ر و نقــاط ضعف هــا گام بردا
فدراســیون فوتبــال کنــار باشــگاه ها 
اســت، بویژه باشــگاه پرســپولیس که 

تیــم بســیار قدرتمنــدی دارد.«
دبیر کل فدراســیون فوتبال در ادامه 
افــزود: »درخواســت مــن از باشــگاه 
پرســپولیس ایــن اســت کــه دریافــت 
مجــوز حرفــه ای را در کنــار ســایر امور 
و حتــی مهم تــر از آنهــا قــرار دهــد و 
ایــن موضــوع را به صــورت جدی تــر 
پیگیــری کند تا مشــکاتی کــه از قبل 
بــا آن روبــه رو بودیم را امســال شــاهد 

نباشــیم.«

همچنیــن رضــا درویــش، مدیرعامــل 
باشــگاه پرســپولیس نیز در خصوص 
ایــن جلســه توضیح داد: »یک ســری 
مســائل و مشــکات از قبــل وجــود 
داشــته که مشکل ســاختاری است و 

بایــد ایــن مــوارد مرتفع شــود.
 مــا هــم در کنــار فدراســیون هســتیم 
و هــر مــوردی باشــد، دوســتان در 
کمیته هــای مختلــف باشــگاه تــاش 
می کننــد کــه ایــن موانع رفــع گردد.«

وی افــزود: »رونــد خصوصی ســازی 
خیلــی بــه ایــن شــرایط کمــک کــرد 
کــه چهارچوب هــا رعایــت شــود و 
ســاختارها نظام منــد گــردد. به عنوان 

مثــال اگــر مســائل مالیاتــی و انضباط 
مالــی کــه در ایــن یکی، دو ســال اخیر 
حساســیت بیشــتری بــه آن نشــان 
داده شــده از قبــل وجــود داشــت، 
ایــن مشــکات الان بــرای باشــگاه 
پرســپولیس به وجود نمی آمد و شــما 

شــاهد ایــن مشــکات نبودیــد. 
اگــر این ســختگیری و قانونمــداری از 
گذشــته بــود، این بدهی هــای معوقه 
و ایــن مشــکات مالــی کــه باشــگاه 
الان بــا آن دســت بــه گریبــان اســت، 
وجود نداشــت و این همه داســتان و 
مســاله هــم پیــش نمی آمد کــه امروز 

در مــوردش صحبــت کنیــم. 

درویش: اگر انضباط مالی بود، مشکلات امروز را نداشتیم

کامرانی فر: کنار پرسپولیس می مانیم
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